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Zarząd Powiatu  
Stalowowolskiego 

OZK.0022.34.1.2022.KW/3                  
  Protokół Nr 200/2022 

z posiedzenia Zarządu Powiatu, 
które odbyło się w dniu 15 września 2022 r. 
w Starostwie Powiatowym w Stalowej Woli 

Rozpoczęcie obrad o godz. 9⁰⁵ zakończenie o godz. 10⁴⁶ 
W posiedzeniu udział wzięli: 

 Starosta Janusz Zarzeczny 
 Wicestarosta Mariusz Sołtys 
 Członkowie Zarządu: Stanisław Czochara, Grzegorz Idec, Andrzej Gargaś,  

Osoby z głosem doradczym: 
 Sekretarz Powiatu Krzysztof Żminda  
 Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa  

 Naczelnik Wydziału Promocji, Kultury, Zdrowia i Współpracy z Organizacjami 
Pozarządowymi Tomasz Wosk  

Osoby zaproszone: 

 Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Stalowej Woli Tomasz Brymora 

 Naczelnik Wydziału Inwestycji i Mienia Powiatu Alicja Mach 
 Naczelnik Wydziału Edukacji Bożena Karlik  

Proponowany porządek obrad: 

1. Rozpoczęcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Pismo Warsztatu Terapii Zajęciowej przy MOPS w Stalowej Woli w sprawie wyrażenia 

zgody na zakup mebli na wymiar jako pracowni komputerowo-poligraficznej  
w Warsztacie Terapii Zajęciowej przy MOPS w Stalowej Woli. 

4. Informacja dotycząca najmu sali gimnastycznej w I Liceum Ogólnokształcącym  
w Stalowej Woli dla Pani Moniki Marszałek w celu prowadzenia zajęć zumby.  

5. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody na użyczenie 
budynku byłych warsztatów samochodowych przy ul. Hutniczej 17 w Stalowej Woli. 

6. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody na oddanie  
w najem pracowni pomiarów i kontroli w Centrum Edukacji Zawodowej w Stalowej Woli. 

7. Wniosek Dyrektora Zespołu Placówek Oświatowo-Wychowawczych w Stalowej Woli  
w sprawie zwolnienia wychowanków bursy z opłat za posiłki w Bursie Międzyszkolnej. 

8. Wniosek Dyrektora Zespołu Placówek Oświatowo-Wychowawczych w Stalowej Woli  
w sprawie zwolnienia z opłat za pobyt w Bursie Międzyszkolnej wychowanków bursy 
i zawodników Katolickiego Klubu Lekkoatletycznego STAL w Stalowej Woli. 

9. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w  sprawie  zmiany warunków 
wynagradzania Dyrektora Zakładu Pielęgnacyjno - Opiekuńczego SPZOZ w Stalowej Woli. 

10. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian w budżecie powiatu 
stalowowolskiego na 2022 rok.  

11. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przyjęcia projektu  uchwały Rady 
Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian w budżecie Powiatu Stalowowolskiego na 
2022 rok. 

12. Przyjęcie protokołów: 
- Nr 196/2022 z dnia 19 sierpnia 2022 r.  
- Nr 197/2022 z dnia 25 sierpnia 2022 r. 

        13. Wolne wnioski.  
        14. Zamknięcie posiedzenia.  
 
Ad. 1. Rozpoczęcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 
Starosta Janusz Zarzeczny otworzył 200. posiedzenie Zarządu Powiatu. Następnie na podstawie 
listy obecności stwierdził prawomocność obrad.  
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Ad. 2. Przyjęcie porządku obrad. 

Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie nad przyjęciem porządku obrad. Głosy: za – 5, 
przeciw – 0, wstrzymujących się  - 0.  Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

Ad. 3.Pismo Warsztatu Terapii Zajęciowej przy MOPS w Stalowej Woli w sprawie wyrażenia 
zgody na zakup mebli na wymiar jako pracowni komputerowo-poligraficznej w Warsztacie 
Terapii Zajęciowej przy MOPS w Stalowej Woli. 

Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Stalowej Woli Tomasz Brymora 
poinformował, że Kierownik Warsztatu Terapii Zajęciowej przy MOPS w Stalowej Woli przedłożył 
pismo zawierające prośbę na wyrażenie zgody na zakup mebli na wymiar jako pracowni 
komputerowo – poligraficznej w Warsztacie Terapii Zajęciowej przy MOPS w Stalowej Woli. Koszt 
zakupu mebli szacowany jest na 10 000,00 zł. Zakup wyżej wymienionych mebli umożliwi 
optymalne wykorzystanie przestrzeni pracowni i podniesie jakość pracy terapeutycznej  
z uczestnikami. 

Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie. Głosy: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się  
–  0. 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył wniosek Warsztatu Terapii Zajęciowej przy MOPS w Stalowej 
Woli w sprawie wyrażenia zgody na zakup w kwocie 10 000,00 zł. mebli na wymiar jako pracowni 
komputerowo-poligraficznej w Warsztacie Terapii Zajęciowej przy MOPS w Stalowej Woli.  

Ad. 4.Informacja dotycząca najmu sali gimnastycznej w I Liceum Ogólnokształcącym  
w Stalowej Woli dla Pani Moniki Marszałek w celu prowadzenia zajęć zumby.  

Naczelnik Wydziału Inwestycji i Mienia Powiatu Alicja Mach poinformowała, że w I Liceum 
Ogólnokształcącego w Stalowej Woli oddano w najem salę gimnastyczną (180 m2) dla Pani Moniki 
Marszałek, ul. , 37 -450 Stalowa Wola w celu prowadzenia zajęć zumba. 
Umowę zawarto na okres od 15 września 2022 r. do 30 czerwca 2023 r. Odpłatność za salę 
gimnastyczną wyniesie 4 100,00 zł. netto za cały okres – w łącznej liczba 82 godzin (50,00 zł. 
netto/godz.). 

Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie. Głosy: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się  –  
0. 

Zarząd Powiatu zapoznał się z Informacją Dyrektora I Liceum Ogólnokształcącego w Stalowej 

Woli dotycząca najmu sali gimnastycznej w I Liceum Ogólnokształcącym w Stalowej Woli dla Pani 

Moniki Marszałek w celu prowadzenia zajęć zumby. 

Ad. 5. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody na 
użyczenie budynku byłych warsztatów samochodowych przy ul. Hutniczej 17 w Stalowej 
Woli. 

Naczelnik Wydziału Inwestycji i Mienia Powiatu Alicja Mach poinformowała, że Dyrektor Zespołu 
Szkół Nr 1 w Stalowej Woli zwróciła się z wnioskiem do Zarządu Powiatu o wyrażenie zgody na 
bezpłatne użyczenie na okres 3 lat budynku byłych warsztatów samochodowych przy  
ul. Hutniczej 17 dla Muzeum Regionalnego w Stalowej Woli w celach magazynowych. Muzeum  
w ramach realizacji poszczególnych etapów zadań inwestycyjnych w budynku przy  
ul. Rozwadowskiej 12 potrzebuje miejsca magazynowego w którym mogłoby przechowywać 
zbiory oraz inne rzeczy. Obecnie budynek byłych warsztatów nie jest użytkowany, pomieszczenia 
zostały w nim uprzątnięte a wszystkie media zostały odłączone, dlatego oddanie budynku  
w użyczenie nie będzie generować żadnych dodatkowych kosztów. Naczelnik Wydziału 
Inwestycji i Mienia Powiatu poinformowała, że Powiat w planach ma rozbiórkę budynku. 
Planowanie zawarcia umowy użyczenia zostanie zawarta pomiędzy Muzeum a Dyrektorem 
Zespołu Szkół Nr 1 z możliwością rozwiązania tej umowy z powodu choćby zaistnienia w/w 
sytuacji.  

Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie. Głosy: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się  –  
0. 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 200/1336/2022 w sprawie wyrażenia zgody na użyczenie 
budynku byłych warsztatów samochodowych przy ul. Hutniczej 17 w Stalowej Woli. 
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Ad. 6. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody na oddanie 
w najem pracowni pomiarów i kontroli w Centrum Edukacji Zawodowej w Stalowej Woli. 

Naczelnik Wydziału Inwestycji i Mienia Powiatu Alicja Mach poinformowała, że Dyrektor Centrum 
Edukacji Zawodowej w Stalowej Woli zwrócił się do Zarządu Powiatu z wnioskiem o wyrażenie 
zgody na wynajęcie pracowni pomiarów i kontroli dla „LIDER” s.c. Ośrodek Szkolenia 
Zawodowego, Grzegorz Bieleń i Edward Stępień, ul. Chyły 90, 37–450 Stalowa Wola w celu 
prowadzenia kursów z zakresu obsługi wózków jezdniowych. Umowa zawarta byłaby na okres  
od 1 października 2022 r. do 30 września 2025 r. (około 32 h dydaktyczne miesięcznie). Alicja 
Mach wyjaśniła, że zaproponowano czynsz w wysokości 300,00 zł. netto miesięcznie (369,00 zł. 
brutto). Poinformowała także, że w przypadku podjęcia przez Zarząd Powiatu uchwały Dyrektor 
Centrum Edukacji Zawodowej zostałby zobowiązany do zawarcia w umowie najmu zapisu 
umożliwiającego coroczną waloryzację stawki czynszu. Wyjaśniła przy tym, że jest to kolejna 
umowa najmu dla tego samego podmiotu więc wymagana jest zgoda Zarządu Powiatu wyrażona 
w formie uchwały. W punkcie tym wywiązała się dyskusja członków Zarządu Powiatu. Ustalono, 
że do czasu uzyskania informacji o rzeczywistych kosztach własnych ponoszonych przez Centrum 
Edukacji Zawodowej w Stalowej Woli, właściwym będzie nie podejmowanie uchwały w sprawie 
wyrażenia zgody na oddanie w najem pracowni pomiarów i kontroli w Centrum Edukacji 
Zawodowej w Stalowej Woli 

Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie. Głosy: za – 0, przeciw – 5, wstrzymujących się 
– 0. 

Zarząd Powiatu nie podjął uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w najem pracowni 

pomiarów i kontroli w Centrum Edukacji Zawodowej w Stalowej Woli. 

Ad. 7. Wniosek Dyrektora Zespołu Placówek Oświatowo-Wychowawczych w Stalowej Woli 
w sprawie zwolnienia wychowanków bursy z opłat za posiłki w Bursie Międzyszkolnej. 

Naczelnik Wydziału Edukacji Bożena Karlik poinformowała, że Dyrektor Zespołu Placówek 
Oświatowo-Wychowawczych w Stalowej Woli zwróciła się z wnioskiem o zwolnienie 
z opłat za posiłki (śniadania i kolacje) w Bursie Międzyszkolnej, w okresie od września do grudnia 
2022 r. dwóch wychowanków : 

  - ucznia I kl. Szkoły Branżowej I stopnia w ZS Nr 1, 
  - ucznia III kl. Technikum Nr 2 w ZS Nr 2. 

Bożena Karlik wyjaśniła, że rodzina  znajduje się w trudnej sytuacji rodzinnej 
i materialnej.  

 

Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie w sprawie zwolnienia wychowanków bursy 
w całości z opłat za posiłki w Bursie Międzyszkolnej. Głosy: za – 0, przeciw – 5, wstrzymujących 
się  –  0. 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył wniosek Dyrektora Zespołu Placówek Oświatowo-
Wychowawczych w Stalowej Woli w sprawie zwolnienia w całości z opłat za posiłki (śniadania  
i kolacje) w Bursie Międzyszkolnej, w okresie od września do grudnia 2022 r.  wychowanków bursy 
(braci): 

  - ucznia I kl. Szkoły Branżowej I stopnia w ZS Nr 1 
  - ucznia III kl. Technikum Nr 2 w ZS Nr 2,  

Ad. 8. Wniosek Dyrektora Zespołu Placówek Oświatowo-Wychowawczych w Stalowej 
Woli w sprawie zwolnienia z opłat za pobyt w Bursie Międzyszkolnej wychowanków bursy 
i zawodników Katolickiego Klubu Lekkoatletycznego STAL w Stalowej Woli.  

Naczelnik Wydziału Edukacji Bożena Karlik poinformowała, że dyrektor Zespołu Placówek 
Oświatowo-Wychowawczych w Stalowej Woli zwróciła się z wnioskiem o zwolnienie z opłat za 
pobyt w Bursie Międzyszkolnej w okresie od 1 września do 31 grudnia 2022 r. dwóch 
wychowanków bursy i zawodników Katolickiego Klubu Lekkoatletycznego STAL w Stalowej Woli:  

  – uczennica II kl. III Liceum Ogólnokształcącego w ZS Nr 1  
  - uczeń II kl. I Liceum Ogólnokształcącego im. KEN 
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Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie w sprawie zwolnienia z opłat w wysokości 50% 
za pobyt w Bursie Międzyszkolnej wychowanków bursy i zawodników Katolickiego Klubu 
Lekkoatletycznego STAL w Stalowej Woli. Głosy: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył wniosek Dyrektora Zespołu Placówek Oświatowo-
Wychowawczych w Stalowej Woli w sprawie zwolnienia z opłat w wysokości 50% za pobyt w Bursie 
Międzyszkolnej wychowanków bursy i zawodników Katolickiego Klubu Lekkoatletycznego STAL  
w Stalowej Woli: 

  – uczennica II kl. III Liceum Ogólnokształcącego w ZS Nr 1  
  - uczeń II kl. I Liceum Ogólnokształcącego im. KEN 

Ad. 9. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmiany warunków 
wynagradzania Dyrektora Zakładu Pielęgnacyjno - Opiekuńczego SPZOZ w Stalowej Woli. 

Projekt uchwały omówił Starosta Janusz Zarzeczny po czym zarządził głosowanie. Głosy: za – 5, 
przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 200/1337/2022 w sprawie  zmiany warunków wynagradzania 
Dyrektora Zakładu Pielęgnacyjno - Opiekuńczego SPZOZ w Stalowej Woli. 

Ad. 10. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian w budżecie powiatu 
stalowowolskiego na 2022 rok.  

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie powiatu stalowowolskiego na 2022 rok omówiła 
Elżbieta Kulpa Skarbnik Powiatu. 

Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie. Głosy: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się  –  
0. 

Zarząd Powiatu Stalowowolskiego podjął uchwałę Nr 200/1338/2022 w sprawie zmian 
w budżecie powiatu stalowowolskiego na 2022 rok. 

Ad. 11. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przyjęcia projektu  uchwały 
Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian w budżecie Powiatu Stalowowolskiego 
na 2022 rok. 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego  
w sprawie zmian w budżecie Powiatu Stalowowolskiego na 2022 rok omówiła Elżbieta Kulpa 
Skarbnik Powiatu. 

Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie. Głosy: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się  –  
0. 

Zarząd Powiatu Stalowowolskiego podjął uchwałę Nr 200/1339/2022 w sprawie przyjęcia 
projektu  uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian w budżecie Powiatu 
Stalowowolskiego na 2022 rok. 

Ad. 12. Przyjęcie protokołów: 
- Nr 196/2022 z dnia 19 sierpnia 2022 r.  
- Nr 197/2022 z dnia 25 sierpnia 2022 r. 
Starosta Janusz Zarzeczny zapytał uczestników posiedzenia, czy chcieliby zgłosić pytania lub 
uwagi dotyczące protokołu Nr 196/2022 z dnia 19 sierpnia 2022 r.? Żadne pytania ani uwagi nie 
zostały zgłoszone. Pan Starosta zarządził głosowanie nad przyjęciem wyżej wymienionego 
protokołu. Głosy: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

Protokół Nr 196/2022 z dnia 19 sierpnia 2022 r. został przyjęty. 

Starosta Janusz Zarzeczny zapytał uczestników posiedzenia, czy chcieliby zgłosić pytania lub 
uwagi dotyczące protokołu Nr 197/2022 z dnia 25 sierpnia 2022 r.? Żadne pytania ani uwagi nie 
zostały zgłoszone. Pan Starosta zarządził głosowanie nad przyjęciem wyżej wymienionego  
protokołu. Głosy: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

Protokół Nr 197/2022 z dnia 19 sierpnia 2022 r. został przyjęty. 

Ad. 13. Wolne wnioski. 



5 
 

Naczelnik Wydziału Inwestycji i Mienia Powiatu Alicja Mach omówiła pisemną prośbę Dyrektora 
I Liceum Ogólnokształcącego dotyczącą wyrażenia zgody na wykonanie prac remontowych 
przeciekającego w pomieszczeniu hali sportowej pokrycia dachowego (dotyczy to części 
korytarza, szatnie, główna hala sportowa) I Liceum Ogólnokształcącego. Zalanie występuje po 
każdorazowym opadzie deszczu. W przyszłym roku zaplanowana jest kompleksowa wymiana 
pokrycia dachu, niemiej obecnie niezbędne jest załatanie istniejących dziur i poprawa membrany. 
Po wykonaniu oględzin przez dekarza, by zlikwidować bieżące źródło przecieku należy wykonać 
prace, których koszt wyniesie około 7 000,00 zł. netto (8610,00 zł. brutto). Alicja Mach wyjaśniła, 
że Dyrektor I Liceum Ogólnokształcącego w Stalowej Woli zwraca się z prośbą o sfinansowanie 
wyżej wymienionych prac remontowych i zwiększeniu planu wydatków o wskazaną wyżej kwotę  
w paragrafie 4270. Konieczność niezwłocznego wykonania tych prac wynika z tego, że każde 
opady atmosferyczne powodują dodatkowe szkody w obiekcie hali sportowej.  

Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie. Głosy: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się 
–0. 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył prośbę Dyrektora I Liceum Ogólnokształcącym w Stalowej 
Woli i wyraził zgodę na wykonanie prac remontowych przeciekającego w pomieszczeniu hali 
sportowej pokrycia dachowego I Liceum Ogólnokształcącego, a także wyraził zgodę na 
sfinansowanie wyżej wymienionych prac i zwiększenie planu wydatków o wnioskowaną kwotę  
około 7 000,00 zł. netto (8610,00 zł. brutto) w paragrafie 4270. Ze względu na konieczność 
niezwłocznego wykonania remontu zobowiązano Dyrektora  I Liceum Ogólnokształcącym  
w Stalowej Woli do realizacji wydatku w ramach aktualnie posiadanego planu finansowego poprzez 
dokonanie stosownych zmian. 

Starosta Stalowowolski Janusz Zarzeczny omówił treść pisma przekazanego Zarządowi Powiatu 
w celach informacyjnych przez Przedsiębiorstwo Komunikacji Samochodowej w Stalowej  
Woli S.A. Pismo to skierowane zostało do Pani Iwony Kołek i wzywa ją do niezwłocznego podjęcia 
działań prowadzących do wykonania przedwstępnej umowy sprzedaży. 

Następnie Elżbieta Kulpa Skarbnik Powiatu omówiła Informację o wykorzystaniu środków 
subwencji oświatowej przez szkoły i placówki prowadzone przez powiat według stanu na dzień 
31 sierpnia 2022 r.  

Zarząd Powiatu Stalowowolskiego zapoznał się z Informacją dotyczącą wykorzystania środków 
subwencji oświatowej przez szkoły i placówki prowadzone przez Powiat Stalowowolski według 
stanu na dzień 31 sierpnia 2022 r.  

Ad. 14. Zamknięcie posiedzenia. 

Starosta Janusz Zarzeczny zamknął posiedzenie Zarządu Powiatu.  

 

Protokołowała:  
Katarzyna Wilk – Mozgawa 
 

 
                      Janusz Zarzeczny 

Starosta Stalowowolski 
                                                                                                       (podpisano kwalifikowanym podpisem elektronicznym) 

 

 


